
 

 

ZPRÁVA O ČINNOSTI SPOLKU ZA ROK 2023 

 
Začátek roku 2023 se nesl v duchu pořádání tradičních akcí jako ping-pongový turnaj, hasičský 

ples a dětský karneval. V zimních měsících se delegáti našeho sboru zúčastnili výroční schůze 

okrsku Dalečín, která se tentokrát konala ve Strachujově, dále proběhlo cyklické školení 

velitelů, kterých se účastnili členové našeho sboru. 

Před zahájením letní sezóny, se jako každý rok konala brigáda na přípravu pergoly a přilehlého 

areálu pro konání akcí jak obecních, tak soukromých. V měsíci květnu pořádali členové SDH 

Unčín okrskovou soutěž v požárním útoku, kde se naše družstvo prezentovalo vydařeným 

výkonem a bylo z toho pohárové třetí místo. Doufám, že toto umístění bude motivací i do 

následujících let a podobné umístění zopakujeme. Začátkem června se náš sbor podílel na 

pořádání dětského dne a při této příležitosti jsme se rozhodli na tuto odpolední akci navázat 

zábavou, kterou jsme uspořádali po velmi dlouhé odmlce. I přes to, že se jednalo o organizačně 

a personálně nelehký úkol, tak si myslím že obě tyto akce byly vydařené a je předmětem další 

diskuse, zdali v tomto konceptu pokračovat, nebo zůstaneme pouze u pořádání dětského dne. 

V uplynulém roce členové našeho sboru oslavili několik životních jubileí, ke kterým jim 

dodatečně ještě jednou gratuluji. V červnu jsme se zúčastnili neradostné události, kdy jsme se 

navždy rozloučili s bývalým členem Františkem Doležalem a tímto bych Vás chtěl požádat o 

tichou vzpomínku. 

K letním měsícům patří také oslavy výročí založení okolních sborů. Tento rok se konaly oslavy 

založení sborů v Novém Jimramově a v Nyklovicích, kde jsme byli požádání o prezentaci 

historické ruční stříkačky. Náš sbor v průběhu léta uspořádal sousedské posezení, letní kino a 

pouťové posezení. V závěru roku jsme stavěli betlém a pomáhali s organizací setkání u 

betléma. 

Dále probíhá chov pstruhů a pravidelné výlovy. Tímto bych chtěl poděkovat členům sboru, 

zvláště pak bratru Miroslavovi Kudovi za ochotu a čas, který věnuje této činnosti. 

 

 



 
 

Z činnosti jednotky 

V letošním roce nedošlo k žádné mimořádné události, kdybychom byli povoláni k výjezdu. I 

přesto výjezdová jednotka nezahálela. Byla prováděna pravidelná údržba materiálu a servis 

automobilu, aby byla docílena plná akceschopnost při nenadálých situacích. V září jednotka 

vyrazila na pravidelné námětové cvičení, které organizovali hasiči z Unčína. 

Závěrem bych chtěl jako každý rok poděkovat celému sboru za celoroční aktivní přístup, 

zejména pak při pořádání společenských akcí a také při vytváření dobrého jména našeho 

sboru. Ve výhledu na rok následující nás čekají oslavy založení hned několika sborů z okolí a já 

pevně věřím, že se oslav budeme účastnit ve stejně hojném počtu jako tomu bylo v tomto 

roce. Do dalšího roku Vám přeji hodně zdraví, osobní pohody, a to pravé hasičské odhodlání a 

pod heslem „Bohu ke cti a bližnímu ku pomoci“ věřím, že se zde za rok ve zdraví opět všichni 

sejdeme. 

 

Děkuji Vám za pozornost 

 

Ing. Martin Tomášek 

Jednatel SDH Sulkovec  

 


